



ADMISSIONS 2020-2021 招生简章

第一部分: 了解德威

P1:Before Application

联系招办

Contact Our Admissions

欢迎家长致电我校招生办,或者通过关注、浏览我校官网和官方微信,提前了解学校的相关动态;家长也可预约到校参观,了解详细信息。

We advise and welcome parents to contact our admissions well in advance of the entrance assessment to ensure that all students and their families understand our school and application procedure better.

Parents can also make an appointment to visit our school and speak with us in person.

招生办电话 Admissions Office: +86 (0) 512 67875003 / 5023

学校网站 School Website: https://suzhou-high-school.dulwich.org/

招生办邮箱 Admissions E-mail: admissions@dchigh-suzhou.cn



校园开放日安排 Open Day Arrangement

日期 Date	内容 Open day
2019/12/08(周日/ Sun)	第一场开放日 Open day One
2020/03/07(周六/ Sat)	第二场开放日 Open day Two

* 敬请留意微信推送。 Follow our WeChat for Open Day information.



第二部分: 申请德威

P2:Formal Application

国际课程适应力评估

International Curriculum Suitability Assessment

日期 Date	入学评估 Assessment	评估报名截止日期 Assessment Application Deadline
2020/02/22 (周六/ Sat)	国际课程适应力评估 第一场 International curriculum suitability assessment 1	2020/02/09 (周日/ Sun)
2020/03/21 (周六/ Sat)	国际课程适应力评估 第二场 International curriculum suitability assessment 2	2019/03/08 (周日/ Sun)
2020/04/18 (周六/ Sat)	国际课程适应力评估 第三场 International curriculum suitability assessment 3	2020/04/05 (周日/ Sun)
2020/06/21 (周日/ Sun)	国际课程适应力评估 第四场 International curriculum suitability assessment 4	2020/06/08 (周一/ Mon)

请注意 Note:

- 1.每位学生可视其个人情况选择参加任一评估场次。 Each student can choose the assessment date depending on their personal preference.
- 2.参加2020年6月21日第四场评估的学生将没有重新评估机会!
 Students who choose the assessment on 21st June 2020 won't have the opportunity to do the reassessment.

重新评估 Reassessment

日期	重新评估说明
Date	Reassessment Information
2020/03/21	未通过首次适应力评估的学生,
(周六/ Sat)	有且仅有一次重新评估机会。
2020/04/18 (周六/ Sat)	For those who haven't passed the assessment, the students will
2020/06/21 (周日/ Sun)	have one chance to complete a reassessment.





第三部分:家长见面会(家长之一需参加) P3:Parents Meeting (Compulsory for One of the Parents)

- ■学生参与国际课程适应力评估的当天,我校将安排学生家长见面会。
 - The school will hold a parents meeting, while students are doing the assessment.
- ■申请重新评估的学生家长可不用重复参加家长见面会。

Parents do not need to attend the meeting if the student applies for the reassessment.



学校微信公众号 Public WeChat

第四部分: 评估信息

P4:Assessment Information

苏州德威国际高中国际课程适应力评估信息 Please review the detailed assessment information as follows:

本次 IGCSE 国际课程适应力评估旨在全面评估学生是否能够成功完成我校学业的能力。

The IGCSE International curriculum suitability assessment is designed as a comprehensive assessment of students' ability to access our curriculum and succeed in our school.

关于评估的具体安排,相关科目的评估时间可能不按照以下列表的顺序。评估前一周内,每个学生都会收到评估时间的具体安排通知。

Due to the way the assessment is scheduled, students possibly may not sit the assessment in the order listed in this document. One week before the assessment, each candidate will be informed of the order in which they will sit the assessment.

评估由以下部分组成 The Assessment will Comprise:

A.English Computer Based Assessment 英语综合运用评估 – 60 minutes B.Writing Assessment 英文写作能力评估 – 30 minutes C.Mathematics Assessment 数学水平评估 – 60 minutes

所需文具及其他说明 Equipment:

我校会提供一切评估所需文具及物品,包括中性笔、铅笔和橡皮。 Students will be provided with a pen, pencil and eraser.

苏州德威国际高中严禁作弊,如学生被发现携带未获许可带入评估现场的物品,或有任何形式的作弊,会被取评估资格,并在该学年内不得参加任何我校评估。

DHSZ has a zero-tolerance policy of academic dishonesty – Students discovered with unauthorized materials or cheating in any way will be disqualified from the entire assessment and not be permitted to sit a

further admissions assessment during that academic year.

参加评估后,部分学生可能会被邀请到我校做进一步评估或面试。

Following the assessment, some students may be invited for further assessment or interviews.

英语综合运用评估(60 分钟) English Computer Based Assessment (up to 60 minutes)

A部分:英文知识运用(30分钟)

Section A: Use of English (30 mins)

此部分将包括大约 30 个问题,主要评估学生对语法和词汇的掌握能力。此评估共有两个部分。第一部分是单项选择题,主要基于一份阅读节选,要求学生根据上下文线索,从四个选项上选出最合适的答案。第二部分是一个开放式的完形填空,要求学生在提供的文章中,根据上下文线索及对英语运用的综合掌握能力,填出空白部分。

The Use of English section will comprise of approximately 30 questions which test students' ability to distinguish and select the correct verb tenses, sentence structures, and vocabulary. There are two parts to the test. The first section is a multiple choice test in which students will be asked to select the most appropriate answer from a selection of four possibilities, based on contextual clues in a reading excerpt. The second section is a test, in which students will be given a single, long text with blanks and they will be required to fill in the blanks, based on contextual clues.

B部分: 听力和阅读理解评估(30分钟)

Section B: The Listening and Comprehension Assessment (30 mins)

此部分是单项选择题, 此部分问题类型比较广泛, 将包括大约 15 个问题, 主要评估学生听取和理解短文的能力。学生将听两遍录音, 然后从四个选项中, 选择他们理解的最适合的答案。

The Listening section is a multiple choice test and will comprise of approximately 15 questions which test students' ability to hear and understand the meaning of short listening. Students will have the option to listen to the recordings twice, and then, from the four options, select the answer which best fits their understanding of the listening.

英文写作能力评估 (30 分钟) Writing Assessment (30 minutes)

这项评估要求学生写一篇表达个人观点、阐述理由和原因或是针对现代社会中存在的问题所造成的影响进行阐述的文章。此项评估旨在观察学生能否根据主题表达个人观点并给出合理的阐述。文章规定为 150-200 字, 学生应确保所写文章和要求的结构相符(即有开头、主体、结尾)。

The assessment will require students to write an essay which explains the opinions, reasons, causes, or effects of a particular issue which exists in the modern world. Although students will not be tested on the content of the essay, it is expected that students will be able to describe their thoughts on the topic and give reasonable and appropriate explanations. Students should write between 150-200 words, and they should make sure that the essay conforms to an essay structure (i.e. have an introduction and conclusion.)

<u>数学能力评估(60分钟)</u> Mathematics Assessment (60 minutes)

数学能力评估为中英文双语对照,包含 A、B 两部分,共 计 60 分钟

Bilingual paper, 60 minutes in total

A 部分是通过简答题来评估学生目前所学到的关键性的数学知识点,以及全面评估学生对要求更高的知识点的掌握。共有 15 道问题, 5 道评估对于数学理论的理解力, 5 道更具挑战性地评估关于数学思维的运用, 5 道评估解决数学问题的技巧。

Section A consists of short questions designed to assess a broad range of key mathematical ideas, which are designed to thoroughly assess the students understanding of the more demanding aspects required. This will consist of 15 questions, 5 assessing a good understanding of the mathematical techniques, 5 more challenging questions assessing the use of mathematical ideas, and 5 assessing problem solving skills in mathematics.

A 部分样题 Section A sample:

a+b+c=02b+3c-a=-9

6c-3b-a=-23

求出 a,b,c 的值。答案写成(a,b,c)的形式。

Find the values of a,b and c.

Write your answer in the form (a,b,c).

B 部分为 1 道难度较大的解答题,要求学生有出色的数学知识运用能力,以及在高难度的问题中运用数学概念的能力。所有的解题步骤都必须呈现出来,只填写最后的答案将会被零分处理。

Section B consists of 1 question which is highly demanding, requiring excellent mathematical fluency, and an ability to apply mathematical concepts in the most difficult of situations. Full working (method) should be shown for this section. Zero marks will be awarded for writing only the answer.

The content of sections A & B in the Maths Assessment will include material generally taught in Chinese junior middle schools.

B 部分样题 Section B sample:

求出三角形的面积,需要写出解题过程。
Find the area of the above triangle.



Show your working.

数学能力评估中的 A 和 B 部分, 考查主要知识点如下:

The A and B parts of the Mathematics Assessment mainly examines the knowledge points taught in junior high schools. Topics may include:

- ▲线性方程 Linear equations
- ▲二次方程与函数 Quadratic equations and functions
- ▲线性不等式 Linear inequalities
- ▲平行线和圆的定理 Angles in parallel lines and circles
- ▲相似图形 Similar shapes
- ▲直角三角形 (sin/cos/tan 和毕达哥拉斯定理)
 Right-angled triangles (sin/cos/tan and Pythagoras theorem)
- ▲长度 / 面积 / 体积计算 Length/Area/Volume calculations
- ▲概率和统计 Probability and statistics

第五部分: 评估须知

P5:Assessment Notice

评估适用对象 Eligible:

初三或高一学生 Current Y9 or Y10 Students

在线申请:请登陆校网、学校官方微信上申请 Please apply on our school website or WeChat.

http://www.dchigh-suzhou.cn/cn/applying-to-dulwich/application-form.htm



适应力评估报名 Suitability Assessment Registration

评估费用 Assessment Fee:

国际课程适应力评估申请费: 600元 国际课程适应力重新评估申请费: 600元

Students need to apply in advance and pay the 600RMB assessment fee and 600RMB reassessment fee online.

更改评估日期规定 Rules for Changing Your Assessment Date:

若您要更改评估日期,请在评估日前 10 个工作日内以电子邮件的方式通知我校招生办公室。逾期我校将不接收您的任何更改。**每位学生只有一次更改评估时间的机会。**

If you want to change the date of your assessment, please email our admissions office at least 10 working days before the assessment date. After the deadline, our school will not accept any date change. Each student only has one chance to change the assessment date.

申请费退费规定

Rules for Obtaining Refunds for Application Fees:

学生一旦报名成功,我校不接受任何的国际课程适应力评估的退费申请。

If students successfully apply for the International curriculum suitability assessment or reassessment, we will not accept any requests for a refund.

录取人数 Acceptance Number:

本学年我校计划招生人数为 220 人左右。

Our school plans to accept approximately 220 students this year.

确保席位 Acceptance Number:

学生必须在录取结果公布后的一个月内签署就读条款并完成第一学期学费缴纳,以确保席位。

Students must sign the terms and conditions and pay the first term tuition fee as a deposit within a month of the offer notification date.

重要提示 Important Notes

△当申请评估成功后,请至常用邮箱查收邮件,并务必确认您收到的邮件上带有有效评估号码,例如 IG2020010001。

After registration, our online application system will automatically send a confirmation letter with assessment information to the registered email account. E.g.IG2020010001

△具体评估时间和安排, 招办将在评估前一周通过邮件发送至常用 邮箱。

The admissions office will inform students of the specific time of their assessment via email one week before the assessment date.

△请参与评估的学生携带有效评估号码提前到达学校登记,开始 15分钟后将不接受学生进场。

Please bring the assessment information on assessment day. We will not allow any students to enter if they are more than 15 minutes late.

△评估后一周内通知评估结果

Assessment results will be announced within five working days after the assessment.

2020-2021 学费收费标准及说明

Annual Tuition and Instruction 2020-2021

学费 Tuition: 190,000 RMB/年

住宿费 / 年 * Boarding Expenses / Year:

周住宿 Weekly Boarding: 23,000 RMB 长期住宿 Termly Boarding: 35,000RMB

* 宿舍分配统一由住宿部负责人开学前安排。

The Boarding rooms will be allocated by the Head of Boarding before the semester starts.

代办费 Other Fees:

校服费 Uniform

约人民币 3,000 元,学生校服的设计、质量和费用由德威教育集团统一确定。

The total cost for the entire school uniform is approximately 3,000 RMB per student. The school uniform is designed by Dulwich College Management.

自选活动 / 旅行费用 Optional Activities/Outings

由活动组织者(第三方)或旅行组织者和学校协商后确定。



注:为保证原版书籍的权威性和更新性,并减少学生的额外支付,我校采取免费按年借阅所学书籍。学生必须在充分利用书籍的情况下,保证书籍不被人为损坏。

Note: in order to ensure text books are authentic and up-to-date and to reduce additional payments, students can borrow textbooks from the library at no cost.

GRADUATE WERLDWISE.

心怀世界智胜全球

Fang Zhong St. Near East Zhong Xin Ave. SIP, Suzhou, Jiangsu Province, 215021 P.R. China 中国江苏省苏州市工业园区方中街与中新大道东交叉口

t: 86 512 6787 5003 / 5023 f: 86 512 6295 9007 suzhou-high-school.dulwich.org







DULWICH INTERNATIONAL | SUZHOU | HIGH SCHOOL

SUZHOU HIGH SCHOOL

德威国际高中, 江苏省苏州中学